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شهردار بوشهر مطرح کرد:

اجرای زیباترین ساحل سازی کشور در بوشهر
شهردار بوشهر با اشاره به اینکه زیباترین ساحل سازی کشور در بوشهر اجرا شده است، گفت: در آبیاری فضای سبز شهری و آب نماهای 

سطح شهر نیز به جای آب شرب از آب سطحی استفاده می شود. 
برای  زیبا  تا شهری  به کار گرفته ایم  را  اظهار داشت: همه تلاش خود  میگلی نژاد در جمع خبرنگاران  به گزارش خبرنگار مهر، غلامعلی 

شهروندان بسازیم و با حمایت و همراهی شورای شهر شاهد دستیابی به موفقیت های خوبی هستیم.
وی افزود: ۹۹ درصد از پروژه های عمرانی شهر بوشهر در سال ۹۵ به مناقصه رفته و عملیات اجرایی بخش اعظم این پروژه ها آغاز شده 
است و با اجرای این پروژه ها شاهد تغییرات جدی در سطح شهر خواهیم بود...                                           ادامه خبردر پایین صفحه

کازرون
رییس دانشگاه آزاد اسلامی فارس در کازرون:

تلاش می کنیم تا پایان شهریور بیمارستان 
امام علی )ع( آماده تجهیز شود

از  فارس  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رییس  و  امنا  هیئت  دبیر  سارویی  حمزه 
بیمارستان ۹6 تختخوابی آموزشی امام علی )ع( واحد کازرون بازدید کرد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، رییس دانشگاه آزاد اسلامی واحد شیراز 
در بازدید از بیمارستان امام علی )ع( واحد کازرون اظهار کرد: ان شاالله با 
حمایت رییس دانشگاه و حوزه معاونت علوم پزشکی سازمان مرکزی سعی 
داریم تا آخر شهریور کارهای پایانی و محوطه سازی بیمارستان را به پایان 

برسانیم تا برای تجهیز، تحویل دانشگاه علوم پزشکی شود.

سارویی با ابراز خوشحالی از پیشرفت پروژه محوطه سازی و عمرانی این 
بیمارستان  تنها  امام علی )ع( واحد کازرون  بیمارستان  بیمارستان گفت: 
با همکاری  داریم  است و تلاش  اسلامی در جنوب کشور  دانشگاه آزاد 
وزارت علوم پزشکی کشور بتوانیم با تجهیزات پیشرفته و به روز پزشکی، 

آن را در موعد مقرر به بهره برداری برسانیم.
تکریم  جلسه  در  کازرون  واحد  آموزشی  بیمارستان  بازدید  از  بعد  وی 
جدید  و  قدیم  فرمانداران  علوی  سیدکمال  و  گرامی  حمیدرضا  معارفه  و 
شهرستان کازرون که در محل سالن اجتماعات دانشگاه آزاد اسلامی و با 
استانداری فارس و مسئولان  امنیتی  حضور هادی پژوهش معاون سیاسی 

شهرستان و جمعی از مردم کازرون برگزار شده بود، شرکت کرد.
همچنین او در این جلسه از نزدیک با مسئولانی از جمله امام جمعه و حسین 

رضازاده نماینده مردم کازرون در مجلس شورای اسلامی دیدار کرد.
در پایان دکتر سعید خاتم ساز، رییس واحد کازرون با تشکر از سارویی 
گفت: با راه اندازی بیمارستان امام علی )ع( واحد کازرون علاوه بر ارایه 
و  پزشکی  علوم  دانشجویان  آموزشی  مردم، مشکلات  به  درمانی  خدمات 
دیگر واحدهایی که مجری رشته علوم پزشکی در سطح استان فارس هستند 

برطرف خواهد شد.

آزادگان فرهنگی کازرون تجلیل شدند
سرویس شهرستان/ داود کشاورز: به مناسبت میلاد امام رضا )ع( و سالروز 
اداره آموزش و پرورش  فرهنگی  از آزادگان  به کشور،  ورود آزادگان 

کازرون تجلیل شد. 

پرورش  معاون  ورع  بود،  یافته  ترتیب  منظور  همین  به  که  مراسمی  در 
آزادگان  امروز،  کرد:  اظهار  سخنانی  طی  کازرون،  پرورش  و  آموزش 
خود  استقامت  و  صبر  با  چراکه  هستند  ایران  اسلامی  جمهوری  افتخار 

توانستند پیروزمندانه به کشور باز گردند.
و  سخت  دوران  از  را  خاطراتی  حاضر،  آزادگان  از  یکی  جلسه  این  در 

طاقت فرسای اسارت بیان نمود. 

برگزاری همایش نورالهدی
میلاد  مناسبت  به  نورالهدی  همایش  گلچین:  علیرضا  شهرستان/  سرویس 
امام رضا در سالن شهید اعتمادی، با حضور ورزشکاران جانباز و معلول و 
مسئولین اداره ورزش وجوانان شهرستان با برنامه مداحی، مسابقات دارت، 

پرتاب پنالتی توپ بسکتبال، ویلچر رانی وپیاده روی برگزار شد.

در پایان نیز هدایایی به رسم یاد بود از طرف اداره ورزش کازرون و هیئت 
ورزشهای جانبازان و معلولان استان فارس به ورزشکاران اهدا شد.

لارستان
مدیرکل راه و شهرسازی لارستان در جلسه کمیسیون 

مدیریت راههای استان:
پروژه ها و طرح های اولویت دار در 
موضوع ایمنی راه های جنوب استان 

شناسایی شود
بیست و سومین جلسه کمیسیون مدیریت راههای استان فارس در خصوص 
بررسی وضعیت ایمنی راه های حوزه استحفاظی اداره کل راه وشهرسازی 

لارستان برگزار شد.
مهندس باقری فرد در ابتدای جلسه عنوان داشت: با توجه به اهمیت موضوع 
ایمنی راه ها و وجود چالش ها و مشکلات عدیده در این بخش، لازم است 

که جلسات این کمیسیون به صورت ماهانه و مستقل برگزار شود.
وی ادامه داد: با تاکید بر لزوم هماهنگی دستگاه های ذیربط در بحث ایمنی 

راهها و تصادفات جاده ای از دستگاه ها، سازمان ها و شرکت های مرتبط با 
بحث ایمنی راه ها انتظار می رود که در مسایل مربوط به این حوزه با تعامل، 

هم افزایی و به  صورت هماهنگ عمل کنند.
های  طرح  و  ها  پروژه  شناسایی  خود،  سخنان  از  دیگری  بخش  در  وی 
قرار  تاکید  را مورد  استان  راه های جنوب  ایمنی  دار در موضوع  اولویت 
با  استان،  جنوب  اصلی  محورهای  در  تصادف  دارای  نقاط  افزود:  و  داد 
توجه به اینکه این محور ها کوتاه ترین و ایمن ترین مسیر برای دسترسی 
به بنادر جنوبی و جزایر کیش و قشم می باشند، باید در کمیته تخصصی 
اولویت بندی شوند تا با اختصاص اعتبار لازم برای بالا بردن ضریب ایمنی  

آنها اقدام شود.
ما پیشگیری است،  اولویت اصلی  اینکه  بر  تاکید  با  ادامه  باقری فرد در 
کاربران  ترافیکی  فرهنگ  ارتقای  برای  لازم  آموزش های  ارایه  افزود: 
آسیب پذیر، اصلاح شیب شیروانی و نصب علایم از جمله مهمترین مسایل 

مرتبط به موضوع ایمنی راه هاست که باید مورد توجه قرار گیرند.
راه  پلیس  با  اداره کل  این  همکاری  و  تعامل  با  : خوشبختانه  افزود  وی 
و   روزانه  مشترک  های  گشت  زمینه  در  خوبي  اقدامات  فارس  جنوب 
نامحسوس صورت گرفته که باعث کاهش 38 درصدی تلفات جاده ای در 

حوزه استحفاظی اداره کل راه و شهرسازی لارستان شده است.
حوزه استحفاظی اداره کل راه و شهرسازی لارستان با هفت اداره )لارستان، 
گراش، اوز، خنج، جویم، مُهر و لامرد( و وسعت ۲6۹63 هزار متر مربع 
از حوزه استحفاضی ۱6 استان کشور پهناورتر است و در حوزه این اداره 
حال  در  ماشین آلات  دستگاه   ۱3۵ و  راهدار   ۱۵۰ با  راهداری  اکیپ   ۱۷

خدمت رسانی هستند.

سرپرست فرمانداری ویژه لارستان خبر داد:
از محل اعتبارات 2 در صد نفت و گاز، 68 

میلیارد ریال به لارستان اختصاص یافت
سرپرست فرمانداری ویژه لارستان گفت: امسال از محل اعتبارات ۲ درصد 

نفت و گاز و بیش از 68 میلیارد ریال به لارستان اختصاص یافت.
به گزارش روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان؛ جلسه کمیته برنامه ریزی 
و بودجه شهرستان لارستان به ریاست مسعود راسخی سرپرست فرمانداری 
عمرانی  امور  و  ریزی  برنامه  معاون  پور  علی  علی اصغر  و  لارستان  ویژه 
فرمانداری، مهندس کشکولی کارشناس معین شهرستان، مهندس اسدپور 
ناظر فنی شهرستان و تمامی دستگاههای اجرایی عضوکمیته برنامه ریزی 

شهرستان، در محل فرمانداری ویژه لارستان برگزار شد.
اعتبارات  جمع  لارستان  ویژه  فرمانداری  سرپرست  ابتدا  جلسه  این  در 
افزون  را  شهرستان لارستان  برای   ۱3۹۵ سال   در  گاز  و  نفت  درصد   ۲
بر68 میلیارد ریال اعلام نمود و اظهار داشت: بر اساس مصوبات شورای 
برنامه ریزی و توسعه استان این اعتبارات، در موضوع هایی همچون اتمام 
پروژه های نیمه تمام شهرستان با پیشرفت فیزیکی بالاتر به عنوان یکی از 

سیاست های مهم دولت، توزیع می گردد.
امور  های  فصل  سر  در  اعتبارات  این  کرد:  تصریح  ادامه  در  راسخی 
عمومی، امور قضایی، انرژی، توسعه خدمات شهری و روستایی، منابع آب، 
تلویزیونی،  و  رادیویی  های  فرستنده  پوشش  روستایی،  راه  هادی،  طرح 
دفاع، آموزش، فرهنگ و هنر، بهداشت و سلامت، ورزش و تفریحات، 
کشاورزی و منابع طبیعی، صنعت و معدن، حمل و نقل و محیط زیست  

هزینه می شود.
راسخی یادآور شد: در این خصوص امکان تعریف پروژه جدیدی وجود 
نداشته است و امیدواریم با تخصیص بالای اعتبارات، برنامه ریزی دولت 

تدبیر و امید در استان و شهرستان اجرایی گردد.
در ادامه مهندس کشکولی کارشناس معین شهرستان نیز گفت: اعتبارات 
در قالب الزامات خاص و پیشنهادی شورای توسعه و برنامه ریزی استان 

توزیع گردیده است. 
به  نیز  فرمانداری  امور عمرانی  برنامه ریزی و  علی اصغر علی پور معاون 
ارایه گزارش در خصوص نحوه توزیع سرفصل های اعتباری سال ۱3۹۵ 

پرداخت. 
اعتبارات ۲ درصد نفت و گاز شهرستان را در مباحث  اولویت اول  وی 
آب، راه، صدا و سیما، طرح های روستایی، خشکسالی، آبفاهای شهری 
و صنعت اعلام نمود و تصریح کرد: بر این اساس ۷۲ درصد اعتبارات دو 

درصد نفت و گاز به این موضوعات اختصاص داده شده است.
در پایان پروژه های مصوب کمیته برنامه ریزی از محل اعتبارات ۲ درصد 
نفت و گاز  سال ۱3۹۵ شهرستان لارستان توسط احسان طاهری دبیر جلسه 

قرائت شد.

اقلید
با حضور فرمانده سابق سپاه فجر استان فارس انجام شد؛
افتتاح نخستین درمانگاه شبانه روزی 

بسیجیان شمال فارس در اقلید
غیب پرور  غلامحسین  سردار  اقلید،  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  به گزارش 
در آیین افتتاح نخستین درمانگاه شبانه روزی بسیجیان شمال فارس با بیان 
اینکه هدف ما از نامگذاری این پروژه به نام امام هادی )ع( عرض ارادتی 
امام هادی)ع( بود، تصریح کرد: دار و ندار، حیثیت،  کوچک به محضر 
آبرو، موجودیت و عزت ما از اهل بیت)ع( است و اگر ارادت و عشق و 

تبعیت از ائمه اطهار )ع( نبود امروز انقلاب ما عزتی نداشت. 
فرمانده سابق سپاه فجر استان فارس به امکانات، تجهیزات و ویژگی های 
فنی و کاربردی دارالشفای امام هادی)ع( اشاره کرد و گفت: اصلی که 
بود،  پروژه  این  اجرایی  متصدیان  و  اقلید  برای  افتخار  بیش ترین  مایه 

نام گذاری این درمانگاه به نام امام هادی)ع( است. 
وی تاکید کرد: انقلاب و نظام جمهوری اسلامی ایران از لطف و رشادت 
اطهار)ع(  ائمه  و  هادی)ع(  امام  دوستدار  و  محب  که  است  رزمندگانی 
بودند و از زندگی، جان و مال خود گذشتند و این امر نیز از برکت انقلاب 

اسلامی است. 
امام  دارالشفای  افتتاح  تبریک  با  خود  سخنان  پایان  در  غیب پرور  سردار 
مسئولان  مساعدت  صورت  در  داشت:  عنوان  اقلید  مردم  به  هادی)ع( 
شهرستانی و کمک و همراهی مردم و خیران در تامین و خرید زمین کنار 
برای  تومانی  میلیارد   ۵ حدود  اعتبار  تامین  قول  اقلید،  بسیجیان  درمانگاه 
احداث دوقلوی این درمانگاه و توسعه آن را به مردم شهیدپرور و ولایت 

دوست اقلید می دهیم. 
در ادامه محمد حسین مسموعی مسئول پروژه دارالشفای امام هادی )ع( 
با بیان اینکه سی و چهار میلیارد و پانصد میلیون ریال برای ساخت این 
مساحت  به  زیربنایی  با  درمانگاه  این  گفت:  است،  شده  هزینه  درمانگاه 

هزار و ششصد متر مربع به صورت چهار طبقه احداث شده است، پروانه 
بهره برداری نیز از دانشگاه علوم پزشکی شیراز اخذ شده است. 

اینکه این مرکز درمانی  بیان  با  امام هادی )ع(  مسئول پروژه دارالشفای 
درمانگاه  گفت:  است،  فارس  استان  شمال  مراکز  مجهزترین  از  یکی 
بسیجیان دارای دستگاه اکو و تست ضربان قلب، چهار یونیت دندانپزشکی، 
بخش  و  اداری  بخش  اورژانس،  بخش  فیزیوتراپی،  کامل  تجهیزات 
تخصصی است، در آینده نزدیک نیز تجهیزات آزمایشگاهی، رادیولوژی و 

سونوگرافی برای این مرکز خریداری خواهند شد. 
رادیولوژی،  و  آزمایشگاه  استقرار  برای  مجتمع  این  زیرزمین  افزود:  وی 
طبقه همکف برای استقرار داروخانه شبانه روزی، مطب پزشکان عمومی، 
استقرار  برای  نخست  طبقه  مدیریت،  و  حسابداری  احیا،  اتاق  اورژانس، 
دندانپزشکی و شش مطب تخصصی و طبقات دوم و سوم نیز برای نمازخانه 

و اسکان پزشکان متخصص در نظر گرفته شده اند. 
بسیجیان  درمانگاه  اینکه  به  اشاره  با  هایش  صحبت  پایان  در  مسموعی 
طبق تعرفه دولتی به تمام مردم خدمات ارائه می دهد، گفت: ارائه خدمات 
رایگان به نیروهای مسلح و تخفیف پنجاه درصدی برای خانواده ایشان و 
همچنین تخفیف چهل درصدی خدمات برای بسیجیان از برنامه های مهم 

دارالشفای امام هادی )ع( خواهد بود.

فراشبند
31 میلیارد ریال بودجه به فراشبند 

تعلق گرفت
سرویس شهرستان/ بحرافی فرد: به گزارش خبرنگار طلوع از فراشبند، از 
۹۵ میلیارد ریال بودجه دو درصد نفت و گاز و تملک و دارایی،3۱ میلیارد 

ریال به فراشبند تعلق گرفت. 
با حضور سردار کرمپور نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی، پور زارعی 
فرماندار، مهندس سلحشور معاون برنامه ریزی استانداری فارس، مزارعی 
معاون فرمانداری، رشید بخشدار مرکزی و مسئولین ادارات، جلسه کمیته 

برنامه ریزی شهرستان در سالن فرمانداری تشکیل گردید. 
ابتدا فرماندار فراشبند خطاب به مسئولین اداره ها گفت: تنها منتظر بودجه 
۲ درصد نفت و گاز نباشید و از مدیران دستگاه های خود در استان هم 
پیگیر مطالبات باشید. وی به مسئولان اداره ها در رابطه با به روز کردن 
سیستم های اداری به ویژه ۵ بحث اتوماسیون، به آنها که تاکنون پیگیر 

نبوده اند تذکراتی داد.
این جلسه  نیز در  نماینده مردم فیروزآباد فراشبند و قیرکارزین  کرمپور 
از همه مسئولان کارکنان اداره ها خواست تا خود را با دولت همسو کنند 
و مانع کار مردم و پیشرفت کشور نباشند چراکه اگر مدیران نخواهند یا 
نتوانند در خود تغییراتی ایجاد کنند جایشان در این پستها نیست. سپس 
سلحشوری معاونت برنامه ریزی استانداری فارس درباره بودجه ۲ درصد 
جوکار  پایان  در  و  نمود  ایراد  سخنانی  ها  دارایی  تملک  و  گاز  و  نفت 
کارشناس فنی عمرانی فرمانداری بودجه ۲ درصد نفت  گاز را بالغ بر ۹۵ 
میلیارد ریال و بودجه اختصاصی تملک و دارایی استان به شهرستان را سی 
و یک میلیارد ریال اعلام نمود که بین دستگاه های اجرایی توزیع می شود. 

خرامه
فرماندار شهرستان خرامه:

 حفظ منابع طبیعی، برای آیندگان از 
 مهمترین وظایف اداره
 منابع طبیعی می باشد

گروه  کار  جلسه  در  خرامه  فرماندار  طلوع،  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
حفاظت از منابع طبیعی اظهار داشت: حفظ منابع طبیعی برای آیندگان از 
مهمترین وظایف منابع طبیعی می باشد که همه نهاد ها باید برای حفظ این 

میراث گرانبها تلاش و همکاری کنند.
اسپرجانی با اشاره به اهمیت منابع طبیعی و ضرورت حمایت از این ثروت 
ملی بیان نمود: از همه دستگاههای اجرایی شهرستان و استان برای پیشبرد 
اهداف عالی دولت می خواهیم که نهایت همکاری خود را در برای حمایت 
از این منابع ملی و خدادادی با اداره منابع طبیعی و آبخیزداری داشته باشند.
در ادامه جلسه حجت الاسلام محمد صباحی ضمن قدردانی از حمایت های 
همه جانبه مجموعه فرمانداری و سایر مسئولین در حمایت از منابع طبیعی، 
خواستار رسیدگی و همکاری بیشتر نهادهای عالی مرتبه برای حفظ طبیعت 

و منابع خدادادی شد.
مدیرکل منابع طبیعی استان با اشاره به جایگاه طبیعت در زندگی روزمره 
انسانها گفت: منابع طبیعی حافظ عرصه های ملی و دولتی است و همانگونه 
که در این زمینه وظیفه ما مشخص شده است دغدغه و مشکلات خاص 

خود را نیز داریم. 

هندیجان
 کلنگ اجرای پروژه ساخت دبستان 

 10 کلاسه شهید عراقی شهر خنافره 
به زمین زده شد

مراسم کلنگ زنی و شروع به ساخت دبستان ۱۰ کلاسه شهید مهدی عراقی 
در شهر خنافره  با حضور مسئولین استانی و شهرستانی برگزار شد.

همزمان با میلاد فرخنده هشتمین اختر تابناک ولایت و امامت، حضرت 
دبستان ۱۰  پروژه ساخت  مراسم کلنگ زنی  الرضا )ع(،  بن موسی  علی 
فرماندار  اللهی  فرج  بهروز  حضور  با  خنافره  بخش  عراقی  شهید  کلاسه 
مردم  نماینده  نژاد  ناصری  مجید  المسلمین  و  الاسلام  حجت  شادگان، 
استان  نمایندگان  مجمع  رییس  و  اسلامی  شورای  مجلس  در  شادگان 
اداره کل  معاون  شرفی،  مجید  سید  المسلمین  و  الاسلام  حجت  خوزستان، 
آموزش وپرورش خوزستان، نماینده اداره کل نوسازی خوزستان، مسئولین 

ادارات و دستگاه ها در محل  شهر خنافره برگزار شد.
بهروز فرج اللهی فرماندار شادگان، در حاشیه این مراسم  اظهار داشت: با 
توجه به قدمت ساختمان مدرسه شهید عراقی و فرسودگی و کمبود فضای 
آموزشی، کلنگ ساخت دبستان شهید عراقی شهر خنافره به زمین زده شد.
فرج اللهی افزود: این فضای آموزشی در زمینی به مساحت ۱3۵۰  متر مربع 

توسط خیّر مدرسه ساز حاج رضا بها الدین احداث خواهد گردید.

بوشهر
شهردار بوشهر مطرح کرد:

 اجرای زیباترین ساحل سازی 
کشور در بوشهر

شهردار بوشهر با اشاره به اینکه زیباترین ساحل سازی کشور در بوشهر 
اجرا شده است، گفت: در آبیاری فضای سبز شهری و آب نماهای سطح 

شهر نیز به جای آب شرب از آب سطحی استفاده می شود. 
اظهار  میگلی نژاد در جمع خبرنگاران  مهر، غلامعلی  به گزارش خبرنگار 
داشت: همه تلاش خود را به کار گرفته ایم تا شهری زیبا برای شهروندان 
بسازیم و با حمایت و همراهی شورای شهر شاهد دستیابی به موفقیت های 

خوبی هستیم.
به   ۹۵ سال  در  بوشهر  شهر  عمرانی  پروژه های  از  درصد   ۹۹ افزود:  وی 
مناقصه رفته و عملیات اجرایی بخش اعظم این پروژه ها آغاز شده است 

و با اجرای این پروژه ها شاهد تغییرات جدی در سطح شهر خواهیم بود.

تحقق  زمان  مورد  در  مهر  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  بوشهر  شهردار 
وعده های روز معارفه شهردار که ۱۴ ماه پیش مطرح شده بود، بیان کرد: 
بعد از پنج سال شاهد توسعه همه شاخص ها در سطح شهر خواهیم بود و 

پروژه های متعددی را در این زمینه آغاز کرده ایم.
وی با اشاره به آسفالت ۴۰۰ کوچه خاکی شهر بوشهر، افزود: همه باید 
کمک کنند تغییری بزرگ در سطح شهر ایجاد کنیم تا بتوانیم شهر را آباد 

کنیم و همه مردم از زندگی در این شهر لذت ببرند.
میگلی نژاد با اشاره به اینکه نگاه دولت به بوشهر باید عوض شود، تصریح 
کرد: ایجاد منطقه آزاد بوشهر و راه آهن یکی از خواسته های به حق مردم 
این موضوع را پیگیری  نیز  با وزیر راه و شهرسازی  است که در دیدار 

کردیم.
وی از تخصیص ۱۰۰ میلیارد ریال برای توسعه و تجهیز اتوبوس رانی بوشهر 
خبر داد و افزود: دولت باید ۵۰ درصد از اعتبارات و هزینه های حمل و 

نقل عمومی را پرداخت کند ولی متاسفانه این مهم محقق نشده است.
شهردار بوشهر با تاکید بر لزوم تحقق مدیریت واحد شهری، اضافه کرد: 
برای اینکه به توسعه دست یابیم باید مدیریت واحد شهری ایجاد شود که 
با  است. وی  بررسی  در حال  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  در  مهم  این 
بیان اینکه تعامل و همراهی بسیار خوبی بین شهرداری و استانداری بوشهر 
وجود دارد، ادامه داد: امسال بیش از هر سال دیگری در سطح شهر پارک 

ایجاد خواهیم کرد و پروژه های متعددی در سطح شهر تعریف می شود.

هرمزگان
7 میلیارد و 130میلیون ریال برای 

احداث پارک علم و فن آوری 
هرمزگان هزینه شد

رییس پارک علم و فناوری هرمزگان گفت: هفت میلیارد و ۱3۰ میلیون 
ریال ظرف یک سال گذشته برای احداث این پارک در استان هزینه شده 

است.
علی فتی اظهار داشت: ساختمان پارک علم و فناوری در سه مرحله احداث 
به  فضایی  و  فیزیکی  پیشرفت  با ۵۰ درصد  اول آن  مرحله  می شود که 

وسعت یک هزار و 8۰۰ متر مربع درحال احداث است.
وی ادامه داد: برای احداث هر سه مرحله پارک علم و فناوری هرمزگان 
با کاربری فناوری، پژوهش ، تحقیقاتی و اداری ۹۴ میلیارد و ۴3۲ میلیون 

ریال اعتبار نیاز است.
رییس پارک علم و فناوری هرمزگان درگفت وگو با ایرنا افزود: تا آخر 
مهر سال جاری اسکلت ساختمان خاتمه می یابد، انجام سایر مراحل بستگی 

به تخصیص اعتبارها دارد.

دهدشت
افتتاح فاز نخست کارخانه آجر دهدشت
فاز نخست کارخانه آجر دهدشت در استان کهگیلویه و بویراحمد افتتاح 

شد.
افتتاحیه  مراسم  در  تجارت  و  معدن  وزیرصنعت،  معاون  ایرنا  گزارش  به 
این کارخانه گفت: این واحد صنعتی، ظرفیت تولید روزانه ۵۰۰ تن آجر 

را دارد. 
سفال  و  آجر  تولید  بزرگ  طرح  ساخت  افزود:  مهریزی  ابویی  حسین 
در  معـدن  و  صنعت  بانک  مشـارکت  با   ۱388 سال  ماه  دی  دهدشت 
استان کهگیلویه و بویراحمد و در یکی از مناطق توسعه نیافته شهرستان 

کهگیلویه آغاز شد.
با  مترمربع  به مساحت ۲3۰ هزار  این کارخانه در زمینی  بیان کرد:  وی 
سرمایه گذاری ارزی به مبلغ ۱۰ میلیون یورو و سرمایه گذاری ریالی به 

مبلغ ۲۵۰ میلیارد ریال ساخته شده است.
ابویی مهریزی میزان اشتغال زایی این طرح را ۷۵ نفر مستقیم و ۴۰۰ نفر 

غیر مستقیم اعلام کرد. 
وی گفت: این کارخانه در سال 88 با اعتباری بالغ بر ۲3۰ میلیارد ریال 

کلنگ زنی شد. 
ابویی مهریزی افزود: کارخانه آجر دهدشت در روستای چنگلوا در بخش 

مرکزی شهرستان کهگیلویه در زمینی به مساحت ۲۵ هکتار ساخته شد.

صفحه


